

ໄດ້ປັບໄລຍະທາງທາງສັງຄົມ (~ວັນທີ31 ເດືອນຕຸລາ)

- ຄວາມຈະແຈ້ງຂອງມາດຕະຖານຂໍ້ຈຳກັດສຳລັບກອງປະຊຸມສ່ວນຕົວ, ການຜ່ອນຄາຍຕ່າງໆ ຕໍ່ຜູ້ທີ່ໄດ້ຮັບການສັກຢາກັນພະຍາດແລ້ວ-

- ລະດັບ 4 ຢູ່ໃນເຂດຕົວເມືອງ, ລະດັບ3ໃນເຂດທີ່ບໍ່ແມ່ນຕົວເມືອງ (~ ວັນທີ 31 ເດືອນຕຸລາ (ວັນອາທິດ) 24 ຊົ່ວໂມງ)
- * ເຂດທີ່ບໍ່ແມ່ນຕົວເມືອງແລະເຂດນອກເມືອງທີ່ມີປະຊາກອນ ຫນ້ອຍ ກວ່າ 100,000 ຄົນແມ່ນໄດ້ປັບປຸງດ້ວຍຄວາມສະມັກໃຈ

ການຈັດປະເພດ		ທີ່ມີຢູ່ແລ້ວ	ການປ່ຽນແປງ
ກອງປະຊຸມ ແບບສ່ວນຕົວ	ລະດັບ3	ສາມາດເຕົ້າໂຮມກັນໄດ້ສູງສຸດ 4ຄົນ ສຳລັບຜູ້ທີ່ບໍ່ໄດ້ສັກຢາວັກຊີນ, ສາມາດເຕົ້າໂຮມສູງສຸດ 8ຄົນ ລວມທັງຜູ້ທີ່ໄດ້ຮັບການສັກຢາປ້ອງກັນ.	- ຜູ້ທີ່ບໍ່ໄດ້ສັກວັກຊີນອະນຸຍາດໃຫ້ 4 ຄົນ , - ອະນຸຍາດສູງສຸດ 10ຄົນ ລວມທັງຜູ້ທີ່ໄດ້ສຳເລັດ ການສັກຢາກັນພະຍາດ.
	ລະດັບ4	(ກ່ອນ 18:00) ອະນຸຍາດໃຫ້ 4 ຄົນ ທີ່ບໍ່ໄດ້ສັກວັກຊີນ, (ຫຼັງຈາກ 18:00) ອະນຸຍາດໃຫ້ 2ຄົນ ທີ່ບໍ່ໄດ້ ສັກວັກຊີນ, ແນວໃດກໍຕາມ, ມີພຽງແຕ່ຮ້ານ ອາຫານ, ຄາເຟແລະເຮືອນເທົ່ານັ້ນ, ອະນຸຍາດໃຫ້ ສູງສຸດ 6ຄົນ ລວມທັງ ຜູ້ທີ່ສຳເລັດ ການສັກຢາ ວັກຊີນ	- ອະນຸຍາດໃຫ້ 4ຄົນ ທີ່ບໍ່ໄດ້ສັກຢາ ປ້ອງກັນ, ໂດຍບໍ່ໄດ້ລະບຸເວລາ, -ສະຖານທີ່ອຳນວຍຄວາມ ສະດວກທັງໝົດ, ແລະອື່ນໆ. ອະນຸຍາດໃຫ້ສູງສຸດ 8ຄົນ ລວມທັງຜູ້ທີ່ໄດ້ສຳເລັດການສັກຢາວັກຊີນແລ້ວ.
ເວລາປະຕິ ບັດງານ	ລະດັບ3	- ການ ຈຳກັດເວລາປະຕິບັດງານຂອງຮ້ານ ອາຫານແລະຮ້ານກາເຟ(ຮອດເວລາ 22:00 ໂມງ) -ການຈຳກັດເວລາຂອງການປິຕິບັດງານຂອງຫ້ອງສົ່ງເສີມການຄ້າຂາຍ, ແລະອື່ນໆ. (ຮອດເວລາ 22:00 ໂມງ)	- ການຈຳກັດເວລາການປະຕິບັດງານ ຮອດ 24ໂມງຂອງຮ້ານອາຫານ ແລະຄາເຟ. -ຍົກເລີກການຈຳກັດເວລາ ປະຕິບັດງານສຳລັບສູນສົ່ງເສີມການຄ້າຂາຍ, ແລະອື່ນໆ.
	ລະດັບ4	ຫ້ອງອ່ານ ໜັງສື, ຮ້ານກາເຟ, ຫ້ອງສະແດງຕ່າງໆ, ໂຮງຮູບເງົາ ຈຳ ກັດເວລາ ຮອດ 22:00 ໂມງ ການຈຳກັດການປະຕິບັດງານຂອງຫ້ອງສົ່ງເສີມການຄ້າຂາຍ, ແລະອື່ນໆ ຮອດເວລາ 22:00 ໂມງ	- ການຈຳກັດການປະຕິບັດງານ ຂອງຫ້ອງອ່ານ ໜັງສື, ຮ້ານກາເຟ, ຫ້ອງສະແດງຕ່າງໆ ແລະໂຮງຮູບເງົາຮອດ 24 ໂມງ - ຍົກເລີກ ຂໍ້ຈຳກັດເວລາປະຕິບັດງານສຳລັບສູນການຄ້າແລະອື່ນໆ.
ການເຂົ້າຊົມ ເບິ່ງເກມກິລາ (ເຂດ ລະດັບ 4)		ການແຂ່ງຂັນທີ່ບໍ່ມີຜູ້ຊົມ	- ເມື່ອມີພຽງແຕ່ຜູ້ທີ່ສຳເລັດ ການສັກຢາວັກຊີນແລ້ວ, (ສຳລັບໃນຮົ່ມ)ສາມາດມີຜູ້ຮ່ວມໄດ້ສູງເຖິງ 20% ແລະ (ກາງແຈ້ງ) ເຖິງ30% ຂອງຈຳນວນທີ່ບັນຈຸໄດ້ (ລະດັບ3) * ໃຊ້ໄດ້ກັບກິລາເຊັ່ນ: ເບສບອນ, ບານເຕະ, ບານລົງ, ແລະບານບັວງ
ການແຂ່ງຂັນກິລາ (ເຂດ ລະດັບ 4)		ການຫ້າມການແຂ່ງຂັນກິລາຂະໜາດໃຫຍ່ (ການແຂ່ງຂັນກິລາ)	- ຖ້າຈຳນວນຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມຕ່ຳສຸດທີ, ເຊັ່ນວ່າຜູ້ທີ່ສຳເລັດການສັກຢາ*, ອະນຸຍາດໃຫ້ຈັດກິດຈະກຳໄດ້. * ການຍັ້ງຢືນຜົນກວດ PCR- ລົບ (ພາຍໃນ 48 ຊົ່ວໂມງ)

			ຖືກຍອມຮັບຮູ້ຕາມອາຍຸແລະຈຳນວນ ໂດຍລວມຂອງຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມ
ງານແຕ່ງດອງ (ລະດັບ 3, 4 ຄືກັນ)	<p>▲ ການບໍລິການຈັດງານລ້ຽງອາຫານ: ຫລາຍເຖິງ 99 ຄົນ (49 ຄົນ + 50 ຄົນທີ່ໄດ້ສັກຢາຄົບແລ້ວ)</p> <p>▲ ການແຕ່ງດອງໂດຍບໍ່ມີງານລ້ຽງອາຫານ: ສູງສຸດ 199 ຄົນ (99 ຄົນ + 100 ຄົນທີ່ ສຳເລັດການສັກຢາ ວັກຊີນແລ້ວ)</p>		<p>- ງານແຕ່ງດອງທີ່ມີງານລ້ຽງອາຫານ ແລະ ບໍ່ມີງານລ້ຽງ ອະນຸຍາດຫຼາຍເຖິງ 250 ຄົນ.</p> <p>⇒ 49 ຄົນ + 201 ຄົນທີ່ ສຳເລັດການສັກຢາວັກຊີນ</p> <p>※ຖ້າບໍ່ມີງານລ້ຽງ ອາຫານ ຈະອະນຸຍາດເຖິງ 199 ຄົນເຂົ້າຮ່ວມພິທີ (99 ຄົນບໍ່ທັນສັກຢາ + ເຖິງ 100 ຄົນທີ່ໄດ້ສັກຢາກັນພະຍາດຄົບແລ້ວ)</p>
ສະຖານທີ່ ທາງສາສະໜາ	ລະດັບ3	ອະນຸຍາດເຖິງ 20% ຂອງຄວາມສາມາດ ບັນຈຸທັງໝົດ	<p>- ອະນຸຍາດສູງເຖິງ 20% ຂອງຄວາມສາມາດບັນຈຸ.</p> <p>- ອະນຸຍາດສູງສຸດ 30% ຖ້າມີແຕ່ຜູ້ທີ່ໄດ້ສັກຢາ ວັກຊີນແລ້ວເທົ່ານັ້ນ</p> <p>(ລະດັບ 2) ※ຂໍ້ທ້າມການໂຮມ ຊຸມນຸມນ້ອຍ, ງານລ້ຽງອາຫານ, ແລະທີ່ພັກເຊົາແມ່ນ ຮັກສາໄວ້ຄືເກົ່າ</p>
	ລະດັບ4	ອະນຸຍາດໃຫ້ 10% ຂອງຄວາມສາມາດ ບັນຈຸ (ແນວໃດກໍ່ຕາມ, ອະນຸຍາດໃຫ້ໄດ້ເຖິງ 99 ຄົນ)	<p>-ອະນຸຍາດໃຫ້10% ຂອງຄວາມສາມາດ ບັນຈຸ.</p> <p>-ອະນຸຍາດໃຫ້ 20% ເມື່ອປະກອບມີແຕ່ຜູ້ທີ່ໄດ້ສັກຢາວັກຊີນແລ້ວ</p> <p>(ລະດັບ 3) ※ຂໍ້ທ້າມການໂຮມ ຊຸມນຸມນ້ອຍ, ງານລ້ຽງອາຫານ, ແລະທີ່ພັກເຊົາແມ່ນ ຮັກສາໄວ້ຄືເກົ່າ</p>
ທີ່ພັກ	ລະດັບ3	ອະນຸຍາດໃຫ້ເປີດບໍລິການຫ້ອງພັກ 3/4 ຂອງຈຳນວນຫ້ອງທັງໝົດ	- ຍົກເລີກຂໍ້ຈຳກັດການປະຕິບັດງານ
	ລະດັບ4	ອະນຸຍາດໃຫ້ເປີດບໍລິການຫ້ອງພັກ 2/3 ຂອງຈຳນວນຫ້ອງທັງໝົດ	
ສະຖານທີ່ບໍລິການ ດ້ານກິລາໃນຮົ່ມແລະ ກາງແຈ້ງ (ເຂດ ລະດັບ 3)		ປິດການໃຫ້ບໍລິການຫ້ອງອາບນ້ຳ	ຍົກເລີກຂໍ້ຈຳກັດການໃຫ້ບໍລິການຫ້ອງອາບນ້ຳ